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§ 12 Övriga frågor 

   

Cecilia Önfelt (C) ställde frågan om varför nämnden inte har 

tillgång till Ipods istället för att skicka ut handlingarna? 

Mats Larsson svarar att frågan inte har väckts tidigare i 

kyrkogårdsnämnden. Frågan tas upp för diskussion med 

nämndens presidium dvs, med ordförande och vice 

ordförande. 

 

 

 


